
 

 

 2019-05-22 1 (5) 

 

Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Sensitivity: Internal 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2019-05-20 

Plats:   Orrliden 

Närvarande Pär Eriksson 

Alf Svensson 

  Olle Nilsson 

  Roger Gill 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Johan Sjöberg 

Satu Verlinna 

Lars Andersson 

Nina Lindström 

  

Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd 

  

  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Pär förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.  

 

2. Föregående protokoll  

a. Godkännande av föregående protokoll 
Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna 

b. Genomgång av beslut 

i. bildande av Orrliden-grupp, Roger G sammankallande 

samt Micke P, Maria L och Tomas E 

ii. inköp bord och stolar 

iii. midsommar Rosenforsparken 

iv. inga entréavgifter 

v. maskiner för skötsel 

vi. valberedning 

vii. förfrågan om Borgen 

viii. Diplomerad Förening i maj  
 

3. Val av valberedning 
Vi beslutar att välja följande personer till valberedning i föreningen: Jörgen 

Axelsson, sammankallande, samt Henna Schmidt och Alf Svensson. 

 

4. Ekonomi - lägesrapport 
Budgeten är nu inlagd i systemet och Roger gör en genomgång av 

ekonomirapporten. 
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Swerob har gått in som huvudsponsor på ett treårsavtal. 

Vi tittar även vidare på hur en ev sponsorgrupp ska/kan bildas. 
 

5. Diplomerad förening 
Nina gjorde en kortare dragning om konceptet och den bifogas här: 

Diplomerad 

förening.pdf  
Vi kommer att gå ut med ett allmänt meddelande till våra medlemmar om att 

en enkät kommer att gå ut till samtliga medlemmar och även beskriva syftet 

med att bli en diplomerad förening. 

Utskicket kommer självklart utgå från kansliet men vi behöver även ha en 

dedikerad person som ”äger” frågan och ser till att arbetet blir gjort. Vi 

beslutar att Pär är huvudansvarig och blir namnet vi lämnar in till SöFF, men 

sen har vi en intern arbetsgrupp bestående av Maria och Nina tillsammans 

med Pär. När vi sedan fått svaren på enkäten så dedicerar vi uppgifter till rätt 

personer internt i styrelsen för att få dem bearbetade. 

 

6. Fortsatt diskussion om organisation 
Vi tittade vidare på den tilltänkta organisationen och konstaterade att en 

Orrlidengrupp redan är bildad, Diplomerad förening blir spikad idag och en 

Krishanteringsgrupp redan är igång. Det vi behöver diskutera vidare är en 

seniorkommitté och satsning på dam/flickfotbollen, Ungdomskommitté samt 

Marknad/Sponsring. 

Om vi avvaktar enkätens resultat så får vi tempen på föreningen och mer 

exakt vad vi behöver fokusera på först. Men att vi ska satsa på dam/flick samt 

ungdomssidan är vi rörande överens om. 

 

7. Rapporter och diskussion 

a. Skötsel av Orrliden samt framtidsplaner 
Vi diskuterade installation av läktare och Rune Norbäck har blivit 

involverad i att ta fram skiss även där. Kan tänkas behövas 

byggnadslov samt att vi troligen behöver ta hänsyn till placering med 

tanke på vattenledningen som går mellan planerna. 

Några av våra sponsorer är villiga att gå in med bidrag för själva 

bygget. 

Styrelsen uppdrar till arbetsgruppen att kontrollera möjligheten till att 

bygga (bygglov mm) samt att ta fram ett förslag med ungefärlig 

prisbild som vi kan fatta beslut om, förhoppningsvis, till nästkommande 

möte. 

Nu har kommunen varit här och satt upp resultattavlan och fixat en 

avstängningsknapp till elen som nu dessutom är omsluten, tillsammans 

med on-knappen, av ett skåp. En låscylinder som har samma nyckel 

som till omklädningsrummen ska sättas dit så ledarna kommer åt 
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knapparna. 

Gräset runt planerna har nu sprut-såtts och vi väntar på att det ska 

börja gro. Det är slittåligt så det är ingen fara att gå på det redan nu. 

Fasaden till klubbhuset är nu ommålad och vindskivorna på altanen är 

bytta. 

Alla färdiga sponsorskyltar är nu på plats. 

I torsdags var kommunen här och borstade planerna och de testade 

en ny modell på borst för att se hur den fungerade på vår typ av 

granulat. 

Vi väntar fortfarande på att få hit en egen traktor men med tanke på 

att det är köpstopp på kommunen så finns risken att vi får vänta länge. 

Men vi följer aktivt ärendet inom styrelsen! 

Asfaltsfrågan skjuts på framtiden.  

Skyltar med ”Rökfri arena” ska sättas upp och så även Orrliden-skylten 

med belysningen. Den anslagstavla som tidigare fanns ska ersättas 

med en ny. 

b. Ungdomsverksamheten 
Vi kommer starta upp P/F-14 och ser gärna att Malin Andersson är med 

som mentor under uppstarten. Maria tar kontakt med henne för att 

höra om hon har möjlighet. Även Johan och Satu är med på 

uppstartsmötet för att hjälpa till med tankar från en ledare och 

kontaktförälder från äldre lagen. 

Vi har ett sammandrag 8/6 för F7 och F9. 

c. Seniorverksamheten 
Herrlaget har startat säsongen bra med goda resultat. 

Pär får i uppdrag att tar fram ett förslag på hur vi ska etablera en 

arbetsgrupp kring att starta ett damlag. 

d. Jubileumsfesten 26 oktober 
Gruppen kommer att boka in ett möte innan midsommar, helst innan 

nästa styrelsemöte om det är möjligt så en rapport kan lämnas då.  

e. Förtidsröstning EU-valet 
Går jättebra, har haft mycket bra flöde med förtidsröstare.  

f. Ordförandeträff, EIS 6 maj Stora Sundby 
Till att börja med fick de information om vad som skulle hända i Stora 

Sundby den närmsta tiden och sedan delades man in i smågrupper för 

att diskutera samarbetsformer framöver. 

EIS vill ha ett möte med de föreningar som sköter sina egna 

anläggningar nu på lördag 25/5 vid TK Hobbys lokaler. Maria och Roger 

går på detta möte. 

g. ”Får alla verkligen vara med”, Sörmlandsidrotten 16 maj 
Ulrika var med på mötet så vi återkommer med en rapport vid nästa 

möte. 

h. Nätverksträff, SöFF 22 maj 
Olle och Johan går på den träffen och rapporterar vid nästa möte. 
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i. Kansliet 
Verisure har lämnat ett förslag på hur vi kan få in mer pengar till 

föreningen genom att vi rekommenderar dem ett antal kunder att 

ringa till. Vi får, som förening, ett bidrag för varje tecknad kund som 

blivit tipsad av oss. Vi beslutar att gå med i detta och Maria tar kontakt 

med Verisure. 

Vi har införskaffat ett eget larm via Alertalarm här på Orrliden som ska 

bli installerat inom kort. 

Alla lag ska bli fotograferade under nästa vecka, måndag till onsdag. 

 

8. Skrivelser och inbjudningar 

a. Glokala Sverige 
En träff den 22/5 men vi avböjer. 

 

9. Övriga frågor  
Pär har träffat IK Standards nya ordförande för att se eventuella 

samarbetsformer.  

 

United vill fira att vi fyller 100 år och vi blir inbjudna till deras hemmamatch den 

7/9 mot Göteborg. Vi kommer att få biljetter att dela ut och vi börjar informera 

om det redan nu. 

 

Vi har fått förfrågan från Stadsbyggnadsförvaltningen på att namnsätta två 

gator där vi nu har Vreta IP. Förslag är Carl Lewander som är föreningens 

första ordförande eller Orrhult som en gård dessutom hette där på andra 

sidan för många år sedan. Ytterligare förslag där vi knyter an till personer är 

Blomstrand eller Herrmansson. 

Nina ser till att svara på mailet från kommunen med våra namnförslag och 

kompletterar även med att det kan vara fotbollstermer. 

 

Lasse meddelade att de upplevt att en kompletterande beställning på en 

ungdomsoverall tagit väldigt lång tid. Visade sig att de gått ner till InterSport 

själva och inte gått via Maria så vi har svårt att fånga upp orsaken. Vi går ut till 

lagen igen och meddelar om hur man går tillväga för att beställa kläder. 

 

Satu efterlyste, via F03/04, slalompinnar mm till konstgräsplanen. Maria 

meddelade att det är på gång. 

 

Vi borde få upp en skylt, vid Orrliden-skylten vid vägen, som talar om att det 

finns parkering både vid Orrliden och skolan. Maria tar detta med 

stadsbyggnadsnämnden. 

 

Det har kommit en förfrågan om en ”läktarmatch” där vi tex vid 

herrlagsmatch får våra sponsorer att sponsra med en krona per åskådare. 

 



 

 

 2019-05-22 5 (5) 

 

Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Sensitivity: Internal 

10. Summering och utvärdering av dagens möte samt nästa möte 10 juni 

a. Nästa möte hålls hemma hos Pär 
Kristin Ribbings väg 4 ute i Sundbyholm. 

  

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten: 

• Vi har valt en valberedning 

• Bildandet av en sponsorgrupp 

• Pär är huvudansvarig för Diplomerad förening och arbetsgruppen 

påbörjar arbetet kring enkäten 

• Fortsatta diskussioner kring organisationen 

• Förslag redovisas vid nästa möte på en läktare till anläggningen 

• Uppstartsmöte kring P/F-14 med mentorskap 

• Pär tar fram förslag på arbetsgrupp kring fokus dam/flickfotboll 

• Rapport från ”Får alla verkligen vara med” 

• Rapport från nätverksträffen 22 maj 

• Sponsring till föreningen via tecknande av Verisure-larm 

• Namnsättning av två gator vid nybyggnationerna på gamla Vreta IP 

• Parkeringsskyltar vid vägen om att det går bra att parkera vid skolan 

• Vi följer upp att vi får hit maskiner och verktyg för att kunna sköta våran 

anläggning 

 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 
 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Pär Eriksson 


